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Rada Miejska w Swarzędzu 

Komisja Spraw Społecznych 

Protokół nr 1/2025  

Komisja Spraw Społecznych w dniu 23 stycznia 2025 r. 

Miejsce posiedzenia: Sala Konferencyjna, ul. św. Marcina 1, Swarzędz 

Obrady rozpoczęto 23 stycznia 2025 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:12 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Ryszard Dyzma 

2. Monika Filary-Rogacka 

3. Wojciech Kmieciak 

4. Wanda Konys 

5. Dawid Książkiewicz 

6. Barbara Kucharska 

7. Marcin Lis 

8. Aneta Nowotarska 

9. Szymon Słomiński 

10. Zbigniew Talaga 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Ryszard Dyzma. Na wstępie powitał 

radnych, gości oraz pracowników Urzędu. Na podstawie załączonej do protokołu listy obecności 

(załącznik nr 1) stwierdził, że Komisja Spraw Społecznych jest władna do podejmowania prawomocnych 

wniosków, 9 członków obecnych. W trakcie posiedzenia przybył 1 radny. Obecnych 10 (wszyscy). 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2. 

2. Omówienie materiałów sesyjnych 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia honorowego „Zasłużony dla 

Miasta i Gminy Swarzędz” -  Krystyna Leśniak. 
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Referuje: Z-ca Kierownika Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek 

Z-ca Kierownika M. Kałek zgłosiła autopoprawkę do treści uzasadnienia do uchwały. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia 

honorowego „Zasłużony dla Miasta i Gminy Swarzędz” -  Krystyna Leśniak. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia honorowego „Zasłużony dla 

Miasta i Gminy Swarzędz” -  Kurkowe Bractwo Strzeleckie w Swarzędzu. 

Referuje: Z-ca Kierownika Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek 

Z-ca Kierownika M. Kałek zgłosiła autopoprawkę do treści uzasadnienia do uchwały. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia 

honorowego „Zasłużony dla Miasta i Gminy Swarzędz” -  Kurkowe Bractwo Strzeleckie w 

Swarzędzu. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia honorowego „Zasłużony dla 

Miasta i Gminy Swarzędz” -  Towarzystwo Miłośników Ziemi Swarzędzkiej. 

Referuje: Z-ca Kierownika Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek 

Z-ca Kierownika M. Kałek zgłosiła autopoprawkę do treści uzasadnienia do uchwały. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia 

honorowego „Zasłużony dla Miasta i Gminy Swarzędz” -  Towarzystwo Miłośników Ziemi 

Swarzędzkiej. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania pośmiertnie wyróżnienia honorowego 

„Zasłużony dla Miasta i Gminy Swarzędz” -  Witold Gromadzki. 

Referuje: Z-ca Kierownika Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania pośmiertnie 

wyróżnienia honorowego „Zasłużony dla Miasta i Gminy Swarzędz” -  Witold Gromadzki. 

Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia honorowego „Honorowe 

Obywatelstwo Miasta i Gminy Swarzędza” -  January Zaradny. 

Referuje: Z-ca Kierownika Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania wyróżnienia 

honorowego „Honorowe Obywatelstwo Miasta i Gminy Swarzędza” -  January Zaradny. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy 

Swarzędz na rok 2025. 

Referuje: Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan 

Wypowiedzi: 

Autor wypowiedzi: Wanda Konys 

Radna zapytała czy kwota 550 tys. zł przeznaczona na przebudowę pomieszczeń piwnicznych 

obejmuje również zmianę  przeznaczenia piwnicy na schron. 

Z-ca Burmistrza T. Zwoliński odpowiedział, że jest to kwota przeznaczona na stołówkę dla dzieci 

w SP nr 3.  

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Miasta i Gminy Swarzędz na rok 2025. 
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Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Swarzędz na lata 2025 – 2050. 

Referuje: Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2025 – 2050. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2025 roku dla 

Województwa Wielkopolskiego na zadania z zakresu kultury. 

Referuje: Z-ca Kierownika Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, Agnieszka Gawrysiak 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w 2025 roku dla Województwa Wielkopolskiego na zadania z zakresu kultury. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2025 roku dla 

Powiatu Poznańskiego na pokrycie kosztów zlecenia wykonywania zadań izby wytrzeźwień. 

Referuje: Z-ca Kierownika Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, Agnieszka Gawrysiak 

Wypowiedzi: 

Autor wypowiedzi: Wanda Konys 

Radna zapytała czy windykację należności od osób przewiezionych na izbę prowadzi gmina czy 

ośrodek oraz czy na terenie naszej gminy jest inny punkt gdzie można przewieźć osobę. 

Z-ca Kierownik A. Gawrysiak odpowiedziała, że na terenie gminy nie ma innego punktu, a 

windykacją należności zajmuje się Izba Wytrzeźwień. 
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Autor wypowiedzi: Dawid Książkiewicz 

Radny zapytał ile osób z terenu gminy przez rok jest przewożonych na izbę wytrzeźwień. 

Autor wypowiedzi: Aneta Nowotarska 

Radna zapytała czy nazwa wskazana w uchwale "izba wytrzeźwień" jest aktualna.  

A.Gawrysiak odpowiedziała, że  nawa w uchwale jest zgodna z zawartą umową. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

w 2025 roku dla Powiatu Poznańskiego na pokrycie kosztów zlecenia wykonywania zadań izby 

wytrzeźwień. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków. 

Referuje: Z-ca Kierownika Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, Agnieszka Gawrysiak 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2025 roku 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Swarzędz na lata 2025-2029. 

Referuje: Z-ca Kierownika Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, Agnieszka Gawrysiak 

Wypowiedzi: 

Autor wypowiedzi: Ryszard Dyzma 
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Przewodniczący zapytał o orzecznictwo dotyczące meldowania osób trzecich w lokalach 

komunalnych oraz dziedziczenia.  

Z-ca Burmistrza T. Zwoliński odpowiedział, że gmina czeka na najnowsze regulacje pozwalające 

gminie weryfikowanie osób zameldowanych w lokalu. 

Autor wypowiedzi: Wojciech Kmieciak 

Radny zapytał o plany względem dwóch budynków gminny 

Prezes STBS P. Kijek odpowiedział, że jeden z budynków jest w stanie złym a drugi w stanie 

dopuszczającym. Budynek przy ul. Warszawskiej 14 jest w perspektywie przewidziany do 

wyburzenia i od 3 lat przeznaczony jest do rozbiórki. Drugi budynek przy ul. Poznańskiej jest 

użytkowany jeszcze natomiast w perspektywie przewidziany jest również do wyburzenia. 

Autor wypowiedzi: Wojciech Kmieciak 

Radny zapytał czy dochodzi do sytuacji, w której lokale komunalne są zwalniane ze względu na 

wykorzystywanie przez osoby nieuprawnione. 

Z-ca Burmistrza T. Zwoliński odpowiedział, że gmina prowadzi  uaktualnienie stanu finansowego 

lokatorów i stosuje wyższy czynsz dla osób przekraczających widełki finansowe oraz  kontrolę 

czy  mieszkanie nie jest podnajmowane nielegalnie osobom trzecim. 

Prezes STBS P.Kijek dopowiedział, że aktualnie przeprowadzane są wizje lokalne i pozyskane 

zostały 2 lokale mieszkalne które nie były opłacane. 

Autor wypowiedzi: Wanda Konys 

Radna zapytała, o koszty bieżące  funkcjonowania budynku, gdyż wskazane w Programie koszty 

nie równoważą się oraz o brak wskazania na ten rok inwestycji.  

Prezes STBS P.Kijek wyjaśnił zapisy planów finansowych. 

Autor wypowiedzi: Aneta Nowotarska 

Radna zapytała, czy gmina weryfikuje w trakcie najmu kryteria dochodowe najemców.  

Z-ca Burmistrza T. Zwoliński odpowiedział, że raz na dwa lata gmina może i korzysta z tego 

prawa. 
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Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego 

Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Swarzędz na lata 2025-2029. 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

  

12. Rozpatrzenie   projektu   uchwały   w   sprawie  w  sprawie  przyjęcia  Programu  Usług  

Społecznych w Gminie Swarzędz na lata 2025-2026. 

Referuje: Dyrektor Centrum Usług Społecznych, Agnieszka Maciejowicz 

Wypowiedzi: 

Autor wypowiedzi: Wanda Konys 

Radna uważa, że program bardzo mocno wpisuje się w oczekiwania wyrażony ostatnio na radzie 

seniorów. Radna uważa, że warto przywrócić funkcjonowanie młodzieżowej rady miejskiej. 

Autor wypowiedzi: Barbara Kucharska 

Radna podziękowała za wzorową współpracę CUS  ze stowarzyszeniami. 

Autor wypowiedzi: Aneta Nowotarska 

Radna zapytała czy CUS realizuje Program samodzielnie, czy korzysta z organizacji 

pozarządowych.  

Dyrektor A. Maciejowicz odpowiedziała, że CUS  korzysta z usług organizacji pozarządowych. 

Autor wypowiedzi: Szymon Słomiński 

Radny podziękował za bardzo dobrze funkcjonującą w CUS pomoc psychologiczną. 

 Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie   projektu   uchwały   w   sprawie  w  sprawie  przyjęcia  

Programu  Usług  Społecznych w Gminie Swarzędz na lata 2025-2026. 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  nr  L/547/2022  z  dnia 22 marca 

2022 r. w sprawie: przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2025. 

Referuje: Dyrektor Centrum Usług Społecznych, Agnieszka Maciejowicz 

  

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały  nr  

L/547/2022  z  dnia 22 marca 2022 r. w sprawie: przyjęcia do realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2022 – 2025. 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu 

realizowanego przez Gminę Swarzędz. 

Referuje: Dyrektor Centrum Usług Społecznych, Agnieszka Maciejowicz 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawienia 

pogrzebu realizowanego przez Gminę Swarzędz. 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

  

15. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wybranych terenów osiedli północnych w Swarzędzu. 

Referuje: Z-ca Kierownika Wydziału Architektury i Urbanistyki, Agnieszka Dopierała 

Z-ca Kierownika A. Dopierała zgłosiła autopoprawkę do tytułu uchwały, który powinien brzmieć 
„Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów osiedli północnych w Swarzędzu. 
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Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów osiedli północnych w Swarzędzu z 

autopoprawką. 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar działki nr ewid. 42/9 w miejscowości Jasin. 

Referuje: Z-ca Kierownika Wydziału Architektury i Urbanistyki, Agnieszka Dopierała 

Z-ca Kierownika A. Dopierała zgłosiła autopoprawkę do tytułu uchwały, który powinien brzmieć 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar działki nr ewid. 42/9 w miejscowości 

Jasin. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar działki nr ewid. 42/9 w miejscowości 

Jasin z autopoprawką. 

Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

  

17. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulic Ostatniej i Barcińskiej w Wierzonce. 

Referuje: Z-ca Kierownika Wydziału Architektury i Urbanistyki, Agnieszka Dopierała 

Z-ca Kierownika A. Dopierała zgłosiła autopoprawkę do tytułu uchwały, który powinien brzmieć 

„Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Ostatniej i Barcińskiej w Wierzonce. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Ostatniej i Barcińskiej w Wierzonce.- z 

autopoprawką 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Rejon ulic Sadowniczej i Średzkiej w Rabowicach”. 

Referuje: Z-ca Kierownika Wydziału Architektury i Urbanistyki, Agnieszka Dopierała 

Wypowiedzi: 

Autor wypowiedzi: Wojciech Kmieciak 

Radny zapytał jakiego typu zagospodarowanie gmina może realizować na terenie, gdy zapisy 

planu przewidują urządzenia turystyczne. Radny poprosił o sprawdzenie jakie możliwości 

inwestycyjne będzie można zrealizować na tym terenie.  

Pracownik Wydziału Architektury i Urbanistyki O.Motała odpowiedziała, że sprawdzi i udzieli 

radnemu odpowiedzi. 

Komisja zapoznała się. 

3. Działalność prozdrowotna gminy, programy dedykowane mieszkańcom. 

Referuje: Kierownik Wydziału Edukacji, Dorota Zaremba 

Wypowiedzi: 

Autor wypowiedzi: Wojciech Kmieciak 

Radny zapytał czy istnieje plan badań prozdrowotnych na rok bieżący.  

Kierownik Edukacji D. Zaremba przygotuje informację i przekaże radnym. 

Autor wypowiedzi: Wanda Konys 

Radna zapytała: 

- o umiejscowienie defibrylatorów na terenie gminy, 

- o placówki wykonujące zdjęcia rtg (tylko jedna przychodnia) na terenie gminy – wielu 

mieszkańców kierowanych jest na rtg do Poznania 

- o spotkania edukacyjne - prozdrowotne,  
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- o możliwość dołączenia przez gminę do Stowarzyszenia Zdrowych Miast Polski  

Do wypowiedzi radnej odniosła się radna Aneta Nowotarska, która poinformowała, że  NFZ nie 

kontraktuje świadczeń rtg i wszystkie te badania można zrealizować tylko w jednostkach, gdzie 

dany lekarz zawarł umowę z daną jednostka wykonującą rtg. 

Z-ca Burmistrza T. Zwoliński odniósł się do przynależności gminy do Stowarzyszenia, informując, 

że do Stowarzyszenia należą miasta na prawach Powiatu. 

Kierownik D.Zaremba poinformowała o usytuowaniu defibrylatorów, oraz zobligowała się do 

przygotowania informacji o ich lokalizacji i przesłania radnym. 

Autor wypowiedzi: Aneta Nowotarska 

Radna zapytała, czy po badaniach profilaktycznych prowadzonych na terenie gminy, gmina 

otrzymuje informację zwrotną ile spośród przebadanych osób zostało zakwalifikowanych do 

leczenia.  

Kierownik D. Zaremba poinformowała, że gmina otrzymuje informację ile osób zostało poddane 

badaniu, natomiast wystąpi z zapytanie o informacje do podmiotów przeprowadzających takie 

badania. 

 

4. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący R. Dyzma udzielił głosu p. Marlenie Adolp , byłemu Dyrektorowi SP nr 2 w 

Swarzędzu, która przedstawiła kwestie związane z odwołaniem jej z zajmowanego stanowiska. 

Pani M.Adolp zapytała, czy jest możliwość publicznego podziękowania jej za wykonaną na rzecz 

swarzędzkiego samorządu i swarzędzkiej edukacji pracy, gdyż przez 40 lat pracowała jako 

nauczyciel swarzędzkich uczniów. 

Radny W. Kmieciak odniósł się do wypowiedzi p. Adolp. Powiedział, że jako radny wiele razy 

prosił o informacje co jest powodem odwołania. Niestety informacji z urzędu nie uzyskał, 

dlatego uważa, że wszystkie racje zostały przyznane p. Adolp, i że podziękowanie za 40 lat pracy 

ze strony urzędu powinno mieć miejsce. Następnie poinformował, że zwróci się do urzędu o 

udostępnienie zanonimizowanej dokumentacji w tej sprawie.  
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Radca prawny S. Schulze poinformowała, że urząd nie może przekazywać informacji w sprawach 

pomiędzy pracownikiem a pracodawcą. 

Radny Z. Talaga wypowiedział się w zakresie prawnej procedury odwoływania dyrektorów szkół. 

Uważa, że ze względów etycznych powinno się zakończyć oficjalnym pożegnaniem p. Dyrektor.  

W dyskusji głos zabrali radni:  B. Kucharska, M.Filary-Rogacka, S.Słomiński, D. Książkiewicz,  

W. Konys, 

  

5. Zakończenie. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Przewodniczący 

Komisja Spraw Społecznych 

Ryszard Dyzma 

  

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Biuro Rady 


